
Protokoll SMC-Kronoberg styrelsemöte 20231210 
Närvarande: Björn Jacobsson, Carlos Moreno, Gunilla Helge, Petter Hammarbäck, Kaj Viljakainen, Niels Lemmens, Ulf 
Andersson, Doris Brunold. 

 
 
1. Mötets öppnande: Björn Björn hälsade alla välkomna och öppnade 
mötet. 
 
2. Godkännande av dagordning.: Dagordningen lästes igenom och 
godkändes. 
 
3. Föregående mötesprotokoll: Föregående protokoll lästes igenom och 
godkändes. 
 
4. Framskjutna ärenden: Inga framskjutna ärenden. 
 
5. Rapporter: 
• Ordförande: Inget att rapportera. 
• Kassör: Inget nytt. 
• MCT: Beställa västar till instruktörer. 
• Länsinformatör: Har fått mejl från SCRC och de vill presentera sig i 

Kronobajken även YCC. 
• Valberedning: Vakant. 
• Övrigt: Inget att rapportera. 

 
6. Skrivelser: Inga skrivelser. 
 
7. Hemsida: Ska vi ha hemsidan kvar? Webbhotellet kommer snart att 
upphöra att fungera för oss. 
 
8. Kurshelgen: Ulf, Björn och Petter var på Kurshelgen i Arlanda. Det 
verkade handla om vad kan vi som ideellt arbetande göra för att få fler 
medlemmar. Det var mest grupparbeten om hur vi ska värva fler 
medlemmar. Det kommer att bli storkurshelg ihop med Årsmötet. 
Ordförandemötet var rätt så slätstruket, Styrelsen ska välja vilka poster vi 
ska ha på Konstituerande mötet. 
 
9. Aktivteter 2024: Eventuellt samarbete med Kalmar för avrostning. Ha 
start och mål på nya ställen. Mekkväll till våren. 
 
10. Kronobajken: Petter har kommit rätt långt med Kronobajken och ska 
lämna över till Niels efter jul. 



 
11. Utbildning: Inget på utbildning. 
 
12. Ekonomiska beslut: Inga ekonomiska beslut. 
 
13. Nästa möte: 21/1 kl 16.30 
 
14. Övrigt: Kläder. 
 
15. Mötets avslutande: Björn tackade för visat intresse och avslutade 
mötet. 
 
 
 
 
 
 
Carlos Moreno        Gunilla Helge 
 


